
Protokoll från styrelsemöte nr 6

i Orkesta Hembygdsförening

2024-08-29

Närvarande: Michel Vulic, Lise Nelzén, Eva Jansson, Gunilla Forsberg, Johan Hellgren, Åsa
Westberg

Förhindrad: Michel Louis, Irene Öman, Christina Birger

1. Mötet öppnades och ordförande hälsade välkommen till höstens första möte.

2. Föregående mötesprotokoll genomgånget och lagt till handlingarna.

3. Ekonomi. Kassörens redovisning av vårt midsommarfirande visar ett resultat på dryga
6 000kr.

Föreningen har ca 150 hushåll i medlemsregistret.

4. Uthyrning – månadsvärdar.

4/9 Judoklubbens fallkurs startar, därefter varje ons. 10.30 – 13.00

Kyrkis är redan i gång mån och fre. ca 8.00 – 13.00 + mån 14.00 -16.00.

 7/9 Fest J Lingemark

12/9 Möte Långh.ledens VSO 19.00 – 22.00

14/9 Hyra stolar B Sterner

5–6/10 Kurs Judoklubben

13/10 Barnteater 14.00

27/10 Dop M Eldhe Dahlqvist 



7/12 Dop H Zetterlund

Månadsvärd sep. – Irene, okt – Eva, nov - Lise, dec – Christina

5. Genomförda aktiviteter:

Midsommarfirandet genomfördes planenligt och får ses som mycket lyckat. Vi fick god hjälp
från släkt, vänner och inte minst medlemmar i Judoklubben.

Solen sken välvilligt över bygdegården dit stor som liten kommit med sin fikakorg för att fira
traditionellt  med  pilkastning,  midsommarspel  och  ringdans  kring  stången,  som  med
gemensamma krafter, klätts och rests kvällen innan. 

Michel skickar ut ett formulär till styrelsen för att samla erfarenheter och åsikter att ta med till
nästa år.

6. Kommande aktiviteter.

13/10 kl.14.00. Barnteater, ”Tre små grisar”.

Städdag – utomhus. Datum bestäms senare.

7. Renovering – underhåll

Midsommarstången kläddes av innan dagens möte.

Mörkläggningsgardiner ska köpas in. Vi undersöker vilken typ som skulle passa.

8. Övrigt

4/10 Dialogmöte m kommunen: ”Beredda tillsammans” Michel V och någon/några till deltar.

Hur föreningen och gården kan vara en del av kommunens beredskapsplan är frågor vi tar
med till mötet.

En fråga om att hålla en kurs i samma ämne har kommit från Studieförbundet Vuxenskolan.
Lise ansvarar och bokar in ett första möte.

Information om möjlighet att söka bidrag ur T-E och K Leilers kulturmiljöfond. 

Förslag att ansöka om anslag för att fylla i inskriptionen på minnesstenarna vid Lindholmens
station och på Vasakullen.

9. Nästa möte ons. 9/10 18.30 i bygdegården.



……………………………………… …………………………………………..

Åsa Westberg Michel Vulic

sekreterare justeras
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